

HOW VOLUNTEERING INSPIRED HARVEY TO DONATE

An encounter with a former executive director of The Kidney Foundation led Harvey down a volunteer path that inspired him so powerfully.

As Harvey became more involved with The Kidney Foundation, a **HealthPartners** member charity, Harvey found the work and mission to be incredibly compelling. "I was, and still am, struck by the commitment of people who have been affected by kidney disease." His initial volunteer engagement led to commitments as a branch board member, eventually becoming its president, then to the national board of directors, where he was extensively involved in policy redevelopment. Harvey's dedication and generosity, both of his time and finances, are all the more extraordinary considering the fact that neither Harvey, nor anyone in his family, has ever been personally affected by kidney disease.

"My admiration for The Kidney Foundation really made me want to do something more than volunteer my time."

As someone who participates in numerous local events and activities, Harvey is a long-term and dedicated supporter and volunteer who has been inspired by the impact of programs and The Foundation's commitment to research. "Given that kidney disease will be affecting more and more Canadians in the years ahead, I can't think of a more important way to leave a lasting gift."

COMMENT LE BÉNÉVOLAT A INSPIRÉ HARVEY À DONNER D'AVANTAGE

C'est la rencontre d'un ancien directeur général de La Fondation du rein qui a mis Harvey sur la voie du bénévolat.

Au fur et à mesure que Harvey s'est investi dans La Fondation du rein, un organisme de bienfaisance de **PartenaireSanté**, il a trouvé le travail et la mission incroyablement convaincants. «J'ai été et je demeure frappé par l'engagement des gens affectés par l'insuffisance rénale.» Son bénévolat initial l'a amené à devenir membre du conseil d'administration d'une division, puis à en assumer la présidence avant de passer au Conseil d'administration national au sein duquel où il a participé activement à la réorientation des politiques. Le dévouement et la générosité de Harvey, tant pour son temps que pour son soutien financier, sont d'autant plus extraordinaires que ni lui ni aucun membre de sa famille n'ont été personnellement touchés par l'insuffisance rénale.

«Mon admiration pour La Fondation du rein m'a vraiment donné envie de faire plus que du bénévolat.»

Souvent présent à toutes sortes d'activités et événements locaux, Harvey est un bénévole et allié de longue date qui a été inspiré par l'impact des programmes de la Fondation et l'engagement de celle-ci envers la recherche. «Comme l'insuffisance rénale touchera de plus en plus de Canadiens dans les années à venir, dit-il, je ne peux imaginer un meilleur moyen d'effectuer un don qui aura des retombées durables.»

